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AUNING SKOLE  

 

Referat 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Tirsdag 26. september 2023 kl. 18.00-21.00 
 
 
 

 
 
 
 
 

  

Deltagere: 
 
Forældrevalgte: Morten Kirkegaard Jensen, Tommy Larsen, Heino Ydegaard, Helene Hastrup, 

Thomas Bang, Lars Kalstrup Kristiansen og Søren Blach 

Medarbejderrepræsentanter: Emil Kjærholm Jørgensen & Birgitte Brix 

Repræsentant fra ungdomsuddannelse: Bo Nørregaard Jensen – Viden Djurs 

Repræsentant fra lokalt foreningsliv: Vakant 

Elevrepræsentanter: Oliver & xx 
 
Ledelse: Anne Illeborg & Lissi Pedersen  
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DAGSORDEN 
Mødeleder : Søren Blach 

Referent : Lissi Pedersen 
 

 
Punkter 
 

 
Tid og 
ansvarlig 

 
Indhold 

 
Beslutning 
Hvem gør hvad og 
hvordan? 

 
1. 

 
Godkendelse af dagsorden  
Her meddeles hvis der er ønske om 
underpunkter skrevet ind under evt. 

 
2 min 
 
Alle 
 

 
Godkendt. 
Afbud fra Heino, Bo, Birgitte, Helene 

 

 
2. 
 

 
Nyt fra skoleledelsen 

 
25 min 
AI 
 

 
Den varslede brandøvelse på skolen d. 13. september gik godt, 
bortset fra, at skoleklokken ikke ville fungere manuelt. I stedet be-
nyttede vi megafoner. Efterfølgende justeres den fælles brandin-
struks. 
D. 1. oktober starter den nye rengøringsmedhjælper. 
Jørgen og Anne har netop holdt møde med Auninghallerne om 
græsslåning og vedligeholdelse af de fælles udendørs områder. 
Efterfølgende udarbejdes der en ny samarbejdsaftale. 
På lørdag d. 30. september mødes skolens pædagogiske perso-
nale til en pædagogisk dag, hvor indholdet primært handler om 
mulighederne for at udnytte de fysiske rammer endnu mere opti-
malt i undervisningen. Vi har fokus på, hvordan også dette ele-
ment kan inddrages i elevernes muligheder for deltagelse. 
På fredag deltager lederteamet i en fælles pædagogisk dag i Kat-
tegatcentret. Indholdet er bl.a., hvordan vi arbejder med elevernes 
muligheder for ”deltagelse”. Lederteamet fra Auning skole er ble-
vet bedt om at komme med praksiseksempler fra vores hverdag. 
I lederteamet har vi for nyligt arbejdet med vort ledelsesgrundlag. 
Elevrådsrepræsentanterne fra 4.-9. klasse har netop deltaget i  
INTRO-dagen for nye elevråd. 
I dag har alle elever i 5.-8. klasse deltaget i Naturvidenskabsfesti-
vallen i Kattegatcentret. Årets tema er ”Ud i universet”. Dagen gi-
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ver god og ny viden til eleverne samt er med til at fremme kend-
skabet til hinanden på tværs af kommunen. Skoletjenesten er med 
ind over med hensyn til programmet og bustransport. 
Auning skole deltager i skolefodboldturneringen med både et pige 
og et drengehold. Drengene er desværre ude af deres turnering, 
mens pigerne spiller igen i næste uge. 
 

 
3. 

 
Godkendelse af forretningsorden 

 
15 min 
AI + øvrige 
 

 
Udkast er udsendt og justeringsforslag drøftet. 
I forhold til foreslået mødetidspunkt kl. 17.30, så drøfter vi det 
punkt igen næste gang. 
 

 

 
4. 

 
Økonomi – Budget 2023 & Budget 
2024 
 

 
15 min 
AI 
 

 
I forhold til regnskab 2023 så er den aktuelle forbrugsprocent i 
dag 73,1%, hvilket er tilfredsstilleende. 
Der er en note i forhold til regnskabstallet fra 1 og 2. kvartal. Vi 
har konstateret, at der ikke var overført det forventede beløb. Det 
er sket nu. Det betyder, at vi nu har et råderum.  
Vi ønsker herefter at fremrykke en investering fra 2024 til 2023 og 
bruge midlerne overvejende på det fysiske læringsrum i tæt sam-
arbejde med personalet og elevrådet. 
Anne undersøger svarmuligheder på de stillede spørgsmål i sa-
gen og venter tilbage. 
 
I forhold til Budget 2024, så forventes kommunalbestyrelsen at 
vedtage budgettet d. 10. oktober. Herefter orienteres aftalehol-
derne. (12. okt.) 
Skolebestyrelsen spørger, om vi i ledelsen har taget stilling til om 
rumtemperaturen evt. skal sænkes i den kommende vinter. Det 
har vi ikke. Det kunne være et sted at overveje en evt. besparelse 
igen.  
 
På kommende møde genbesøger vi det budgetbeløb, som er af-
sat til varme. Ligeledes kan det være nyttigt at vide, hvilken rum-
temperatur budgettallet er udregnet på baggrund af. 
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5. 

 
Brandtilsyn 

 
10 min 
AI 

 
På skolen har vi lige som en række andre kommunale institutioner 
netop haft brandtilsyn, hvor hele matriklen er blevet gennemgået. 
(sammen med pedellerne og Jørgen). 
 
Gennemsynet viste, at bl.a. kantinens automat står i flugtvejs-
zone. Desuden blev der påpeget, at flugtvejene i værkstedet i 9EP 
ikke er optimale. Desuden kan der blive noget med skillevæg-
gene. i SFO. Det er vurderet brandfarligt og skal derfor brand-
hæmmes.  
Indtil d. 8. okt. har vi frist til at gennemgå anmærkningerne. 
Beredskabet og kommunens bygningsafdelingen kigger også på 
rapporten. Vi afventer den endelige vurdering herfra, inden vi fore-
tager lokale udbedringer i Auning. 
 

 

 
6.  

 
Bad efter idræt 

 
10 min 
AI/LP 

 
Statusdokument uddelt som aftalt. Foreløbig oversigt over, hvad 
nogle af idrætslærerne har svaret. 
Lissi orientrede om den videre proces. Efterfølgende inviteres ud 
valgte elever fra de nyvalgte elevråd til et uddybende fokusgrup-
peinterview. Herefter interviewes udvalgte idrætslærere for at få 
flere nuancer fra de skriftlige svar.  
Herefter udarbejdes konklusioner og anbefalinger til det videre for-
løb.  
 
Den efterfølgende debat gav anledning til, at følgende spørgsmål 
undersøges/drøftes i den videre proces:  
 
Hvordan praktiseres tilsynet i badesituationen lige nu? 
Har vi på skolen en politik for, hvilken alder eleverne kan have, før 
de ikke længere må tilses af personale med modsat køn? 
Kan der sættes mere præcise tal på, om alle elever på alle år-
gange bader? 
Er der forskel på, om pigerne eller drengene bader mere eller min-
dre? 
Har Corona haft betydning for de ældste elevers kropsopfattelse? 
 
På alle forældremøder har skolen udtrykt en tydelig holdning til at 
eleverne bader efter idræt. 
 
Punktet drøftes igen på næste møde. 
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7. 

 
17.4 udvalg 

 
20 min 
AI 

 
Samlet procesoverblik blev omdelt. 
Kort gennemgang af de enkelte elementer og anbefalinger - her-
under fokus på strategier til at inddrage de fysiske læringsrum og 
sammenhængende skoledage og -forløb. 
På sigt overgår skolen til en anden tildelingsmodel (fra klassetilde-
ling til elevtildeling) 
Arbejdsgruppens analyser og anbefalinger er bl.a. udtryk for, at 
der fra alle relevante parter var konstateret et stort behov for gen-
nemsigtighed. 
 
Anne udsender arbejdsdokumentet om §17.4-udvlag om folkesko-
len til alle inden næste møde. 
 
 
 

 

     

 
8.  

 
Nyt fra bestyrelsesformanden  
 

 
5 min 
MKJ 

 
Orientering om aktuelle sager. 
 
Formanden har været i kontakt med formanden for Børneby Nord 
Clara, der fortsætter som formand. 
 
Ros til de elever, som hjælper frivilligt til i ungdomsklubben - sær-
ligt på 7. årgang. 
 
 

 

 
9 

 
Nyt fra elevrådet  
 

 
10 min 
Oliver 
 

 
Oliver orienterer om elevråds-introdagen d. 13. september. Det 
nye elevråd er i gang med at udarbejde ansøgninger til projekter i 
indeværende skoleår.  
Desværre har det pga. sygdom endnu ikke været muligt at vælge 
kandidat nummer 2 til skolebestyrelsen. Det forventes at være på 
plads til kommende møde. 
 
Alle i udskolingen ser frem til Løb for livet. (12. og 13. okt.) 
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10. 

 
Nyt fra medarbejder- 
Repræsentanterne  
 

 
5 min 
BX & EKJ 

 
Orientering om aktuelle forhold. 
 
Personalet holder pædagogisk dag på lørdag, hvor der bl.a. ar-
bejde i årgangsteam, så der på dagen kan drøftes gode strategier 
for implementering af dagens tema (inddragelse af skolens fysiske 
rammer) 
 

. 

 
11. 

 
Den gode historie  
 

 
5 min 
HH 
 
 

 
Hvilken god historie ønsker vi at fortælle? 
 
Linket om dyrskue i SFO på fredag kan deles af skolebestyrelsen 
Desuden tema om Løb for livet. 
 

 

 
12. 

 
Eventuelt 

 
5 min 
Alle 
 

 
Punkter til næste møde: 

1. Endelig beslutning vedr. forretningsorden. 

2. Budgettal vedr. varme 

3. Kvartalsopfølgning på budgettet (dog vil Jørgen være fra-

værende) 

4. Bad efter idræt. 

5. ? 

 

 
 

  
Fremtidige mødedatoer 2. halvår 
2023 
 
24.10.2023 
21.11.2023 
 

   

 


